
Motion till 

 

Årsmötet för Gävle Bågskytteklubb 2025 

 
Förslag om stadgeändring 

 

Vi har under alla år haft en väl fungerande men stor styrelse i 

klubben: 7 pers i styrelsen + 4 suppleanter som har varit kallade 

till styrelsemötena. 

Det är inte helt lätt att få ihop en så stor styrelse. 

 

 

Förslag: 
Minska antalet suppleanter till 2 st 


